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هرمزگان من- مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس از جذب ۵۰6 نفر نیروی 
پالایشگاه  بزرگترین  برگزاری آزمون سراسری در  از طریق  مهارتی و کارشناسی 

کشور خبرداد.
علیرضا  فارس،  خلیج  ستاره  نفت  شرکت  بین الملل  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
جعفرپور اظهار کرد: پالایشگاه ستاره خلیج فارس به عنوان بزرگ ترین پالایشگاه 
کشور برای تأمین نیروی انسانی شیفت چهارم و رفع کمبود نیروی انسانی مورد 

نیاز روزکار، از طریق آزمون استخدامی جذب نیرو می کند.
وی زمان نام نویسی در این آزمون را از تاریخ هفتم اسفندماه به مدت 1۰ روز )16 
اسفند( اعلام کرد و افزود: داوطلبان علاقه مند شرکت در این آزمون می بایست در 
www. موعد مقرر با مراجعه به سایت سازمان سنجش آموزش کشور به نشانی

ضوابط  و  شرایط  تمامی  از  آزمون،  دفترچه  دقیق  مطالعه  و   sanjesh.org
مربوطه آگاه شده و در صورتی که خود را واجد تمامی آن شرایط دانستند، نسبت 

به انجام نام نویسی در سایت یاد شده اقدام نمایند.
جعفرپور با اشاره به برگزاری آزمون در اواخر اردیبهشت ماه 14۰2 گفت: هدف از 
برگزاری این آزمون جذب حداکثری نیروی ماندگار در استان است که متقاضیان 
اکثر رشته ها به جز رشته مهندسی شیمی به طور 1۰۰ درصد بومی خواهند بود.

وی ادامه داد: حدود 2۳۰ نفر متقاضیان گروه مهندسی شیمی می توانند از سایر 
نقاط کشور نیز در این آزمون شرکت نمایند ولیکن اولویت جذب با نیروی بومی 

با ضریب امتیاز 1/۳۵ در نظر گرفته شده است.
نیروی  نفر   16۸ جعفرپور  گفته  برق، به  رشته های  در  دیپلم  و  مهارتی 

در  کارشناسی  کار  نیروی  نفر  و حدود ۳۳۸  و...  مکانیک، جوشکاری  تأسیسات، 
انواع رشته ها اعم از حسابداری، بازرگانی، مهندسی شیمی، مهندس مکانیک، انواع 

گرایش های شیمی و... خواهند بود.
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس گفت: شرایط سنی داوطلبان و دیگر 

شروط آزمون با جزئیات کامل در دفترچه های آزمون آورده شده است.

کارشناسی  و  )دیپلم(  مهارتی  نیاز  مورد  انسانی  نیروی  برابر  سه  داد:  ادامه  وی 
معرفی خواهند  مرحله مصاحبه،  به  راه یابی  برای  کتبی،  آزمون  برگزاری  از  پس 
شد.  نیروهای مهارتی پس از اعلام قبول شدگان سه برابر ظرفیت ضمن فراگیری 
آموزش های لازم زیر نظر این پالایشگاه و با همکاری سازمان فنی و حرفه ای و 

سایر نهادهای ذیربط، از طریق مصاحبه نهایی انتخاب می شوند.
جعفرپور افزود: در این رابطه از هر سه نفر پذیرفته شده در مرحله اول یک نفر 
که بهترین مهارت و نمره کتبی را کسب کرده باشد جذب پالایشگاه خواهد شد 
و برای نیروی کارشناسی هم ابتدا به ماخذ سه برابر از طریق آزمون کتبی نفرات 
مشخص خواهند شد و نفرات برتر و شایسته از طریق مصاحبه انتخاب خواهند شد.
وی خاطر نشان کرد: ثبت نام صرفاً از طریق سایت سنجش آموزش کشور انجام 
می شود و هیچ سایت یا پایگاه دیگری در این خصوص مجوزی برای ثبت نام در 
افراد سود جو در  باید مراقب سوءاستفاده  ندارد و متقاضیان  استخدام  یا  آزمون 

این خصوص باشند.

از حواشی تغییرات مدیریتی تا پرداخت
 به موقع حقوق نیروها

هرمزگان کمترین پرونده را در دیوان 
عدالت اداری دارد

آغاز نام نویسی آزمون جذب نیروی انسانی در 
شرکت نفت ستاره خلیج فارس

ناگفته های مدیرعامل از آنچه بر منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارسیان گذشت
سفر خبرنگاران استان به غرب هرمزگان؛

صفحـه 4

هرمزگان من- یازدهمین ایستگاه آتش نشانی بندرعباس واقع در محله سه راه 
برق با حضور شهردار و اعضای شورای اسلامی این شهر به بهره برداری رسید و 

آماده خدمت رسانی به مردم منطقه سه شد.
این  حاشیه  در  بندرعباس  نشانی  آتش  سازمان  مدیرعامل  لیاقت  امین  محمد   
مراسم اظهار کرد: با توجه به گسترش روزافزون بندر عباس و لزوم ارائه خدمات 
ایمنی و آتش نشانی سریع و بهینه به شهروندان، شهرداری اقدام به راه اندازی 

ایستگاه شماره 11 آتش نشانی در سه راه برق کرد.
لیاقت با اشاره به اینکه این ایستگاه در زمینی به مساحت ۸۰۰ مترمربع با هزینه 
افزون بر ۳ میلیارد تومان در طی 1۰ ماه احداث و تجهیز شده است،عنوان کرد: 

نیروی  نفر  با 1۵  را ایستگاه شماره 11  خود  فعالیت  کاری  شیفت  سه  در  لازم 
راه   ۳ محله  شهروندان  به  نمود  خدمات آغاز  همجوار  مناطق  از  بخشی  برق 

رسانی می کند. 
وی ادامه داد: در گذشته ایستگاه های یک ، 2 ، 4 و 1۰ برای اطفای حریق و امداد 

رسانی در هر حادثه ای از شبانه روز به محله سه راه برق اعزام می شدند اما اکنون 
ایستگاه شماره 11 مناطق اطراف این محله را هم تحت پوشش قرار می دهد.

لیاقت گفت: زمان رسیدن آتش نشانان به محل وقوع حادثه امری بسیار مهم در 
امدادرسانی است که راه اندازی ایستگاه شماره 11 نقش مهمی در پوشش حوادث 

منطقه مرکزی شهر در کمترین زمان ممکن را خواهد داشت.
وی با تشکر از اقدام ارزنده شهردار و شورای شهر بندرعباس در راه اندازی این 
ایستگاه، اضافه کرد: امیدواریم با توجه به امکانات فراهم شده و نزدیکی به بخش 

های مرکزی بندرعباس بتوانیم رضایت بهتر همشهریان را فراهم نماییم.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری بندرعباس گفت: بندرعباس 
یک  نیازمند  شهری،  محدوده  گسترش  و  جمعیت  سرانه  شاخصهای  اساس  بر 
ایستگاه آتشنشانی در شهرک پیامبر اعظم است و تامین تجهیزات مورد نیاز آتش 
نشانی توجه و همت مسئولان را می طلبد که سال آینده، این ایستگاه آتش نشانی 

افتتاح شود و شاهد افزایش ایمنی این کلانشهر خواهیم بود.

بهره برداری از ایستگاه شماره 11 آتش نشانی
 در سه راه برق بندرعباس



2 پنجشنبه/ 11 اسفند ماه 1401 / سال چهارم/ شماره 85 سیاسی
هفته نامه

گفت:  کشور  اداری  عدالت  دیوان  رئیس  من-  هرمزگان 
هرمزگان در بین استان های هم تراز کم پرونده ترین را در 

دیوان عدالت اداری دارد.
اداری  نشست شورای  در  علی مظفری  حجت الاسلام حکمت 
استان هرمزگان با اشاره به کم پرونده بودن استان هرمزگان 

نسبت به استان های هم تراز اظهار کرد: قانون باید ملاک اول 
و آخر همه دستگاه ها باشد و طبق آن به حقوق مردم پرداخته 
شود تا نیاز نباشد کسی برای استیفای حق حاکمیتی خود به 

دیوان عدالت اداری مراجعه کند.
طرفین  ادله ی  به  توجه  عادلانه،  دادرسی  اقتضای  افزود:  وی 

دیوان  در  شکایت  به  منجر  نشود  توجه  وقتی  و  است  دعوا 
می شود و ما نیز هیچ مصلحتی را بالاتر از قانون نمی شناسیم 

که تکلیف رهبر معظم انقلاب اسلامی است.
از  برخی  در  تصریح کرد:  کشور  اداری  عدالت  دیوان  رئیس 
مسائل ما می توانیم با تدبیر قضایی جلوی چالش ها را بگیریم 
اما لازمه ی آن نیز منعکس کردن مطالب به ما است از این رو 
دیوان نیز تلاش می کند تا جایی که امکان دارد دستور موقت 

صادر نکند.
حجت الاسلام مظفری خاطرنشان کرد: قانون در رابطه با تبدیل 
آن  در  نیز  شبهه ای  و  پرداخته  تفصیل  به  کارکنان  وضعیت 
درگیر  مختلف  بهانه های  به  را  افراد  مدیران  اما  ندارد  وجود 
دیوان عدالت اداری می کنند در حالی که اجرای قانون تکلیف 

شرعی است.
وی عنوان کرد: در دیوان عدالت اداری در تلاش هستیم کارنامه 
بعد  به  این  از  و  کنیم  آماده  را  وزارتخانه ها  برای  عملکردی 
اینکه  ضمن  دهیم  گزارش  را  ها  اداره کل  وضعیت  می توانیم 
استان هرمزگان نسبت به استان های هم تراز خودش کمترین 

پرونده های ورودی به دیوان عدالت اداری را داشته است.

هرمزگان من- مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان 
گفت: مجموعه ورزشی خلیج فارس در حال تبدیل 

شدن به ویرانه است.
ابراهیم مرادیان در بازدید از مجموعه ورزشی خلیج 
وجوانان  ورزش  اداره  مسئولین  حضور  در  فارس 
اعلام کرد: مجموعه ورزشی خلیج فارس می بایست 
به نماد ورزشی استان از نظر فضای فیزیکی تبدیل 

شود.
بدلیل  متاسفانه  ولیکن  کرد:  خاطرنشان  وی 
زمان  در  اولیه  اشکالات  و  نامناسب  نگهداری 
در  لازم  های  پیگیری  عدم  و  پروژه  موقت  تحویل 
اعتبارات  تخصیص  اخذ  متوالی جهت  سالیان  طی 
لازم جهت تعمیر و نگهداری مناسب از آن در حال 

تبدیل شدن به ویرانه است.
تکلیف  قانونا  مربوطه  مسئولین  مرادیان،  گفته  به 
دارند با توجه به ضرورت واهمیت حفظ و حراست 
ساماندهی،  در جهت  اهتمام جدی  دولت  اموال  از 
نگهداری مناسب و استفاده بهینه از مجموعه فوق 

بعمل آورند و گزارش آنرا به دیوان محاسبات ارائه 
کنند.

به  هرمزگان  محاسبات  دیوان  مدیرکل  همچنین 
کشتی  مجموعه  از  مربوطه  حسابرسی  گروه  اتفاق 
سازی فراساحل بازدید و در جلسه ای که با حضور 
شد،  تشکیل  شرکت  مسئولین  برخی  و  مدیرعامل 

شرکت کرد.
از  گزارشی  ایزوایکو  مدیرعامل  مذکور  جلسه  در 
در  گذشته  یکسال  طی  در  گرفته  صورت  اقدامات 
در  موصوف  شرکت  فعالیتهای  رشد  روند  خصوص 
محصولات  ساخت  و  تعمیراتی  و  فنی  های  زمینه 
ارائه و برخی از چالش های موجود در زمینه سامانه 

ستاد و… را بیان کردند.
سپس در پاسخ مدیرکل دیوان محاسبات درخصوص 
در  مشاغل  بندی  طبقه  طرح  اجرای  عدم  علت 
شرکت اعلام کردند. این موضوع از سنوات قبل اجرا 
موضوع  بررسی  در حال  مشاور  اکنون  و هم  نشده 

جهت اجرای طرح در شرکت هستند.
در ادامه مدیر کل دیوان محاسبات ضمن تاکید بر 
اهداف  تحقق  جهت  سازی  کشتی  مجموعه  تلاش 
فنی  خدمات  وارائه  تولید  افزایش  در  شده  تعیین 
بیشتر  اشتغال  ایجاد  و  استان  توسعه  به  کمک  و 
طبقه  طرح  سریع  اجرای  پیگیری  بر  بومی،  افراد 
وجاری  معوق  مطالبات  وپرداخت  مشاغل  بندی 
اینکه  ضمن  نمودند  تاکید  وپیمانکاران  کارکنان 
مقرر شد شرکت موصوف موانع ومشکلات وچالش 
های موجود در راه افزایش خدمات فنی ومهندسی 
فنی  نظرات  نقطه  ارائه  با  قانونی  پیگیری  را جهت 

وکارشناسی به دیوان محاسبات اعلام نماید.

استان  در  فقیه  ولی  نماینده  من-   هرمزگان 
از  بسیاری  دانیم  می  هرچند  گفت:  هرمزگان 
مشکلات ناشی از از دسیسه های دشمن است 
اما همه گرانی ها را نمی توان به دلار گره زد.

جمع  در  زاده  عبادی  محمد  الاسلام  حجت 
نمازگزاران بندرعباس، افزود: در تحلیل انقلابی 
نقاط قوت و ضعف در کنار یکدیگر دیده می 
شوند و نقطه مقابل آن تحلیل ارتجاعی است 

که فقط نقاط ضعف دیده می شود.
تحلیل  در  کرد:  بیان  بندرعباس  جمعه  امام 
با  و  کرده  القا  را  ناامیدی  دائم  افراد  ارتجاعی 
تحقیر کشور، در زمین دشمن بازی می کنند.

حجت الاسلام عبادی زاده اضافه کرد: تمامی 
کشورهای دنیا نقاط ضعفی دارند اما برخی در 
را  انکار  غیرقابل  قوت  نقاط  تحلیل های خود 

منکر می شوند.
تحلیل  در  داد:  ادامه  بندرعباس  جمعه  امام 

را  نمایی  درشت  جای  نمایی  درست  انقلابی 
امید جامعه  و  نتیجه آن نشاط  و  و  می  گیرد 

خواهد بود.
علما،خطبا،  وظیفه  را  انقلابی  تحلیل  وی 
نخبگان  و  مرجع  های  گروه  رسانه،  اصحاب 

دانست.
حجت الاسلام عبادی زاده در بخش دیگری از 
راهپیمایی  در  مردم  کرد:  اظهار  سخنان خود 
و  کردند  ادا  را  خود  تکلیف  و  بهمن حق   22
مهار  با  که  ست  است  مسئولان  نوبت  اکنون 
خواسته  به  گسیخته،  افسار  تورم  و  گرانی 

درست مردم پاسخ دهند.
امام جمعه بندرعباس تصریح کرد: هرچند می 
دانیم بسیاری از مشکلات ناشی از از دسیسه 
نمی  را  ها  گرانی  همه  اما  است  دشمن  های 

توان به دلار گره زد.
کرد:  خاطرنشان  زاده  عبادی  الاسلام  حجت 

کمترین  که  است  کشورهایی  از  یکی  ایران 
دلیل  همین  به  و  دارد  را  دلاری  مبادلات 
تا ۳۰ درصد  افزایش قیمت دلار حداکثر 2۰ 
باشد  تاثیر گذار  می  تواند در وضعیت موجود 
و این وظیفه دولت است که مسائل اقتصادی 

را کنترل کند.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان همچنین ضمن 

پاسدار  روز  و  )ع(  امام حسین  ولادت  تبریک 
این نامگذاری را معنادار و مهم توصیف کرد.

به گفته امام جمعه بندرعباس امام حسین )ع( 
ترویج  معنای  به  که  بود  اعظم  تبیین  صاحب 
بندگی و بازداشتن مردم از گرایش به طاغوت 
است و سپاه نیز با دو وظیفه حفاظت از کشور 

و انقلاب در همین راستا حرکت می کند.

هرمزگان من- عضو مجلس خبرگان رهبری گفت: تبیین هوشمندانه 
مسائل روز با استفاده از ابزار افزایش سواد رسانه ای، یکی از ضرورت 

های جهاد تبیین در جامعه امروز است.
المسلمین حسینعلی سعدی در دوازدهمین کنگره  و  الاسلام  حجت 
امام سجاد )ع( در جزیره قشم اظهار کرد: تبیین هوشمندانه مسائل 
از ضرورت های  افزایش سواد رسانه ای، یکی  ابزار  از  استفاده  با  روز 
را در  اینچنینی  الگوی  و  نمونه  و  امروز است  تبیین در جامعه  جهاد 

مفاهیم دینی نیز سراغ داریم.
سجادیه،  صحیفه  در  اثربخش  و  اصلی  محورهای  از  یکی  افزود:  وی 
ترویج فرهنگ تبین و ایجاد سواد رسانه ای برای عدم پذیرش اخبار 
ادامه  امام صادق )ع(  نادرست و بدون تحلیل است.  رییس دانشگاه 

داد: در دنیای امروز دشمنان جهان اسلام، نقشه های پیچیده ای برای 
القای ناامیدی و دشمنی خود اجرایی می کنند و افزایش سواد رسانه 
ای و ترویج فرهنگ تحلیل در مقابله با دشمنان کمک کننده خواهد 
بود.  حجت الاسلام سعدی تصریح کرد: صحیفه سجادیه در افزایش 
سواد رسانه ای جهان اسلام و جامعه ایرانی در نظام مقدس جمهوری 
اسلامی، نقشی مهم و اساسی ایفا می کند و می تواند به عنوان الگویی 

عملی مورد نظر آحاد جامعه باشد.
وی به اهمیت صحیفه سجادیه به عنوان ابزاری در مسیر اصلاح آسیب 
های اجتماعی نیز یاد کرد و بیان داشت: هر کدام از دعاهای موجود 
در این کتاب، راه و سر بندگی را به انسان می آموزد و ابزاری توحیدی 

برای تعالی معنوی انسان است.

نیز  این کنگره  برگزار کنندگان  از  این عضو مجلس خبرگان رهبری 
به  این کنگره  برای رساندن  پیگیری  و  آن  برگزاری شایسته  بواسطه 
دوازدهمین دوره نیز قدردانی و تداوم آن را نشانه حرکت خوب عوامل 

این کنگره برشمرد.

خانه احزاب استان هرمزگان
 افتتاح شد

ایران  احزاب  استاندار هرمزگان، رئیس خانه  با حضور  هرمزگان من- 
در  احزاب  نمایندگان  و  سیاسی  فعالان  از  جمعی  و  استاندار  معاونان 

استان، خانه احزاب استان هرمزگان افتتاح شد.
استاندار هرمزگان پس از آیین افتتاح خانه احزاب هرمزگان در نشست با 
نمایندگان احزاب احزاب استان با اشاره به اینکه احزاب می توانند سبب 
توسعه شوند گفت: احزاب با فعالیت اثرگذار می توانند به عنوان مدرسه 

آموزش حکمرانی عمل کنند.
نحوه  آموزش   حوزه  در  احزاب  اثرگذاری  بر  تاکید  با  دوستی  مهدی 
یادگیری  برای  ظرفیت  بهترین  احزاب  کرد:  اظهار  کشور  در  مدیریت 

کارجمعی و مدیریت هستند.
سیاسی  توسعه  بسترهای  بهترین  از  حزبی  فعالیت  کرد:  اضافه  وی 
باید توجه داشت که شرط موفقیت، شکل گیری احزاب  البته  است و 
پایین جامعه به سمت راس هرم رهبری حزبی است که  از لایه های 
از  آنها  گیری  شکل  حزبی،  فعالیت های  آسیب های  از  یکی  متاسفانه 

بالاترین مرتبه است.
کرد:  اظهار  آیین  این  در  نیز  ایران  احزاب  خانه  رئیس  متکی  منوچهر 
مهم ترین تکلیف احزاب همراهی با مردم در تبعیت از ولایت و رهبری 
برای تحقق آرمان های انقلاب اسلامی است. وی ادامه داد: در کشور 
احزاب قانونی در سه گروه اصولگرا، اصلاح طلب و مستقل وجود دارند 

که تبعیت از مبانی نظام ، ولایت و قانون فصل مشترک آنهاست.
دلیل  به  تواند  نمی  حزبی  هیچ  کرد:  اضافه  امورخارجه  اسبق  وزیر 
اختلاف سیاسی با دولت از تکالیف خود شانه خالی کند و البته بدیهی 

است که در صورت همگرایی، همکاری ها بیشتر خواهد بود.

***
جانشین فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان 

خبرداد:

اعزام 12۰ نفر از ایثارگران و 
رزمندگان هرمزگانی به اردوی 

راهیان نور

هرمزگان من- جانشین فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان گفت: 
۱2۰ نفر از ایثارگران و رزمندگان دوران دفاع مقدس به اردوی راهیان 

نور جنوب کشور اعزام شدند.
سردار هدایت الله امیری در تشریح این خبر، افزود: یادآوری رشادت های 
ایثار و شهادت و  انتقال فرهنگ  رزمندگان هشت سال دفاع مقدس، 

لمس جایگاه شهدا مهّم ترین اهداف برگزاری این اردوها است.
وی اضافه کرد: این ایثارگران که از بندرعباس، میناب، رودان و جزیره 
هرمز اعزام شده اند، از یادمان های عملیاتی هویزه، طلائیه، اروندکار، 

دهلاویه و معراج شهدای خوزستان بازدید می کنند.

***

کاهش شکایات از دستگاههای 
هرمزگان در دیوان عدالت 

اداری

هرمزگان من- معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار هرمزگان گفت: 
میزان شکایات از دستگاه های اجرایی استان در دیوان عدالت اداری 

کاهش چشمگیری داشته است.
از  جمعی  هرمزگان،  به  اداری  عدالت  دیوان  رییس  سفر  جریان  در 
کارشناسان ارشد این دیوان با مسؤولان استانداری هرمزگان جلسات 

مشترکی برگزار کردند.
اظهار  باره  این  در  هرمزگان  استانداری  عمرانی  معاون  مدرس  رضا 
به  اعلام دیوان طی ده ماهه گذشته، هرمزگان نسبت  براساس  کرد: 
استان های دیگر کمترین شکایات را داشته که این کاهش چشمگیر 
و غیرقابل مقایسه با دیگر استان ها، نشان دهنده عزم جدی مدیران 
دستگاه های اجرایی استان در رفع حداکثری ابهامات و مشکلات اداری 
مردم است و هدف این نشست را کاهش حداکثری و به صفر رساندن 

ارجاع پرونده ها به دیوان عدالت اداری برشمرد.
وی، بیشتر موضوعات مطروح شده در دیوان عدالت اداری را اعتراض 
به کمیسیون ها دانست و افزود: از کل شکایات وارده به دیوان بیشترین 
مربوط به رای کمیسیون های مختلف در حوزه های آب و شهرسازی 
است و سایر موارد مانند امور صدور پرونده ها، امورمالیاتی، تعزیرات، 
اصلاحات ارضی و مصوبات شورای شهر کمترین اعتراض ها را داشته 

اند.
مدیران  اهتمام  هرمزگان،  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
استان در پاسخ سریع، صریح و شفاف به سوالات مردم که به دیوان 
ارجاع شده را مهم خواند و اظهار داشت: در مسیر پاسخگویی بموقع 
و مستند به مواردی که به دیوان عدالت اداری ارجاع شده، هدف مهم 
اعتمادسازی و افزایش سرمایه های اجتماعی نظام می باشد و از سوی 
دیگر حفظ حقوق بیت المال نیز اهمیت بسزایی دارد که مدیران باید 

توجه ویژه ای داشته باشند.

خبر

هنوز با نقطه مطلوب در فرآیندهای  
واردات و صادرات در بندر شهید 

رجایی فاصله داریم

هرمزگان من- معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع جرم دادستان 
و  واردات  به  مربوط  اسناد  و  اطلاعات  همه  باید  گفت:  کشور  کل 
این  در  و  شود  بارگزاری  سامانه  در  آنلاین  به صورت  کالا  صادرات 

زمینه هنوز تا نقطه مطلوب فاصله داریم.
عباس ترکی با حضور در بندر شهید رجایی بندرعباس از نحوه خدمات 

اسنادی، گمرکی، دریایی و بندری بازدید کرد.
معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع جرم دادستان کل کشور در 
جریان این بازدید با بیان اینکه از سوی دادستان کل کشور مأموریت 
دارد که از بندر شهید رجایی بازدید کند، هم افزایی بین دستگاه قضائی 
و دستگاه های اجرایی در استان هرمزگان را خوب ارزیابی کرد و گفت: 
می توان  دستگاه ها  بین  سیستمی  همگرایی  و  فرایندها  اصلاح  با 

خدمات مطلوب تر در مدت زمان کمتری ارائه کرد.
وی با بیان اینکه هنوز با نقطه مطلوب فاصله داریم اظهار کرد: باید 
به صورت  واردات و صادرات کالا  به  اسناد مربوط  همه اطلاعات و 

آنلاین در سامانه بارگزاری شود.
کل  رئیس  پیگیری های  نتیجه  در  اینکه  بیان  با  همچنین  ترکی 
متعددی  محوطه های  هرمزگان  استان  مرکز  دادستان  و  دادگستری 
در بندر شهید رجایی بندرعباس در سامانه جامع بارگزاری و اطلاعات 
آن ها ثبت شده است از اقدامات انجام شده در این خصوص تشکر کرد.

و  بنادر  اداره  گمرک،  ویژه  به  مسئول  دستگاه های  کرد:  تأکید  وی 
دریانوردی، گمرک، بانک مرکزی و صمت و دیگر دستگاه های متولی 
باید تلاش کنند تا هرچه سریع تر نسبت به تخلیه کامل کشتی های 

موجود در این بندرگاه اقدام شود.

***
3 تغییر در کمیته امداد هرمزگان

هرمزگان من- مدیرکل جدید کمیته امداد هرمزگان در انتصاب های 

جداگانه ای دست به تغییراتی اساسی در ادارات مهم آن زد.
جداگانه،  احکام  طی  هرمزگان  امداد  کمیته  مدیرکل  باسره  حمید 
دو  منطقه  امداد  کمیته  جدید  رئیس  عنوان  به   را  جاودان  محمود 
بندرعباس و مسیح الله مرادی را به عنوان رئیس جدید کمیته امداد 

منطقه یک بندرعباس منصوب و معرفی کرد.
همچنین در حکم دیگری حسن زامیران به عنوان قائم مقام کمیته 

امداد استان هرمزگان منصوب شد.
حکم زامیران را رییس کمیته امداد کشور صادر کرده است.

5 دی ماه امسال حمید باسره به عنوان مدیرکل جدید کمیته امداد امام 
خمینی هرمزگان جایگزین جلیل تراهی شد.

***
دستگاه های مختلف به گونه ای 

رفتار کنند که مردم بر علیه آنها 
دادخواست ندهند

هرمزگان من- رئیس دیوان عدالت اداری در سفر به هرمزگان از 
دستگاه های مختلف خواست با رعایت موازین قانونی و اجرای 
به موقع آرای دیوان به گونه ای رفتار کنند که مردم بر علیه 

آنها دادخواست ندهند.
رئیس دیوان عدالت اداری در جریان سفر به استان هرمزگان 
به  ها  استان  به  در سفر  ما  که  موضوعاتی  از  یکی  کرد:  اظهار 
بررسی  مردمی  ملاقات  برگزاری  بر  علاوه  هستیم  آن  دنبال 
مسائل و مشکلات دستگاه های اداری و دولتی در سطح استان 
است. حجت الاسلام و المسلمین حکمت علی مظفری در ادامه 
افزود: ما در سفر به هرمزگان طی سه جلسه جداگانه ای که با 
دستگاه های مختلف دولتی و نهادهای عمومی خواهیم داشت، 
نکاتی را در خصوص نحوه حکمرانی صحیح با توجه به مقررات 
آنها  از  و  داد  قرار خواهیم  تأکید  مورد  آیین نامه ها  و  قوانین  و 
شده  صادر  که  آرائی  و  موازین  اساس  بر  که  خواست  خواهیم 

است نسبت به سرعت بخشیدن به حقوق افراد اقدام کنند.
وی همچنین از دستگاه های مختلف خواست به گونه ای رفتار 
علیه  بر  افراد  که  نشود  این  به  منتهی  آنها  اقدامات  که  کنند 
آنها دادخواست بدهند و یا متحمل هزینه های مادی و معنوی 
ما در  اینکه جلسات  بیان  با  اداری  شوند. رئیس دیوان عدالت 
سفر به استان هرمزگان به صورت تخصصی برگزار خواهد شد، 
سرعت  به  اداری  عدالت  دیوان  احکام  اجرای  کرد:  خاطرنشان 
انجام می شود و قریب به ۹۰ درصد آرائی که در دیوان عدالت 
اداری صادر شده است به اجرای احکام وارد نمی شود، یعنی به 
محض اینکه رأی از سوی شعبه تجدیدنظر دیوان صادر شد و 
قطعی گشت به دستگاه مربوطه منعکس می شود و در یک بازه 

زمانی کوتاه اجرا می گردد.
از  درصد   1۰ حدود  تنها  شد:  یادآور  مظفری  الاسلام  حجت 
که  مشکلاتی  لحاظ  به  اداری  عدالت  دیوان  در  صادره  آرای 
احکام  اجرای  به  ناچار  به  کنند  می  بیان  اجرایی  دستگاههای 
می  قرار  اجرا  برای  پیگیری  مورد  تناوب  به  و  می شود  ارسال 
اینکه  به  اشاره  با  همچنین  اداری  عدالت  دیوان  رئیس  گیرد. 
اجرای برخی از احکام نیازمند تأمین منابع مالی، اصلاح چارت 
اگر  کرد:  تصریح  است،  قانونی  معاذیر  برخی  رفع  و  تشکیلاتی 
داده  مهلت  دستگاه  آن  به  باشد  قانونی  مربوطه  دستگاه  عذر 
می شود که زمینه اجرای رأی دیوان عدالت اداری را فراهم کند 
و در غیر اینصورت دیوان از  ظرفیت قانونی برای برخورد 
به  با دستگاه های مستنکف استفاده می کند و نسبت 

اجرای احکام اقدام خواهد کرد.

خبـر رئیس دیوان عدالت اداری کشور:

هرمزگان کمترین پرونده را در دیوان عدالت اداری دارد

مجموعه ورزشی خلیج فارس در حال تبدیل شدن به ویرانه است

تمام گرانی ها را نمی توان به دلار گره زد

 باید فرهنگ عدم پذیرش اخبار نادرست را ترویج کنیم

مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان:

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

رئیس دانشگاه امام صادق)ع(:
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اقتصادی

طرح توسعه شرکت صبافولاد 
خلیج فارس آغاز شد

هرمزگان من- طی مراسمی با حضور استاندار هرمزگان طرح توسعه 
شرکت صبافولاد خلیج فارس آغاز شد.

استان  در  عالی دولت  نماینده  با حضور مهدی دوستی،  مراسمی  طی 
و  بازنشستگی کشوری  مدیرعامل صندوق  ترکی  نعمت الله  هرمزگان، 
جمعی از مدیران صنعتی، عملیات اجرایی واحد احیای مگامدول شماره 
فولادسازی  مجموعه  این  توسعه  طرح  ذیل  خلیج فارس،  صبافولاد   2

آغاز شد.
در  گرم  بریکت  تن  میلیون   ۱.۷۶ تولید   ظرفیت  است  بنا  پروژه  این 
سال را به مجموعه صبافولاد خلیج فارس اضافه کند که در زمینی به 
مساحت ۱۰ هکتار در مدت 2۴ ماه احداث خواهد شد و برای ۴۰۰ نفر 

اشتغال مستقیم و ۵ هزار اشتغال غیر مستقیم به همراه خواهد داشت.
استاندار هرمزگان در حاشیه این آیین در  نشست با مدیران و مسئولان 
ترکی مدیرعامل  نعمت الله  با حضور  شرکت صبافولاد خلیج فارس که 
صندوق بازنشستگی کشوری برگزار شد، مدیران توسعه گرا را ظرفیتی 
توسعه ای  برنامه های  در  که  اهدافی  گفت:  و  خواند  کشور  برای  مهم 
از این بابت  گنجانده می شوند به نوعی میثاق ملی به شمار می آید و 
وقتی می گوییم می خواهیم در تولید یک محصول به یک چشم اندازی 

دست پیدا کنیم بایست تلاش کنیم تا محقق شود.
بهانه ی  با  توسعه  توقف  فولاد،  صنعت  در  تاکیدکرد:  دوستی  مهدی 
محدودیت های انرژی منطقی نیست چرا که کمتر از ۵ درصد مصرف 
انرژی در این حوزه است ضمن اینکه تاکید داریم توسعه باید به صورت 
هماهنگ پیش برود و توسعه صنعت کشتی سازی، خودروسازی، لوازم 

خانگی و ... بدون توجه به توسعه فولاد امکان پذیر نخواهد بود.
وی تصریح کرد: امروز دیگر بهانه ی ناتوانی تامین مواد اولیه  منطقی 
نیست چرا که مزیت ویژه  ی هرمزگان این است که حتی اگر بر ظرفیت 
معادن داخل و حفاری های جدید نیز حساب نکنیم می توانیم با تکیه بر 
ظرفیت بنادر مانند چینی ها به هر میزان سنگ آهن که نیاز صنعت فولاد 

است وارد کنیم و توسعه را سرعت ببخشیم.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، با بیان اینکه به زودی خبرهای 
استان هرمزگان خواهیم شنید،  گاز  و  نفت  اکتشافات  در حوزه  خوبی 
گفت: رفع نگرانی برای تامین آب مورد نیاز صنعت فولاد  دیگر مزیت 

هرمزگان است.
وی با تاکید بر لزوم تولید محصول منطبق با بازار صادرات، گریزی به 
اهمیت تربیت نیروی انسانی مورد نیاز صنعت فولاد در استان نیز زد 
برای  عظیمی  ظرفیت   فولاد  تخصصی   هنرستان  خاطرنشان کرد:  و 
که جمهوری  نشان می دهد  و  است  فولاد  آینده ی صنعت  کادرسازی 
اسلامی ایران در حکمرانی به بلوغ رسیده است از این رو لازم است 
مجموعه صبافولاد خلیج فارس نیز در بحث آموزش و تامین محتوای 

درسی هنرستان فولاد مشارکت داشته باشد.

***
تخلیه و بارگیری ۱۰ هزار تن گوشت 

قرمز منجمد در بندرشهیدرجایی

تخلیه  گفت:  هرمزگان  دام  امور  پشتیبانی  مدیرکل  من-  هرمزگان 
بندری  مجتمع  در  منجمد  قرمز  گوشت  تن  هزار   ۱۰ بارگیری  و 

شهیدرجایی بندرعباس آغاز شد.
عبدالرضا تقی زاده در تشریح این خبر، عنوان کرد: این میزان گوشت 
وارد  بندر  این  به  بزریل  مبدا کشور  از  کانتینر  با ۴۰۰  منجمد  گوساله 

شده است.
مدیرکل پشتیبانی امور دام هرمزگان با بیان اینکه این محموله گوشت 
کرد:  تصریح  است،  کشور  سراسر  به  بارگیری  حال  در  اکنون  منجمد 

تخلیه و بارگیری این کالای اساسی تا دو هفته آینده ادامه دارد.
وی ادامه داد: روزانه حدود 3۰۰ تن گوشت گوساله منجمد از مجتمع 

بندری شهیدرجایی بندرعباس به سراسر کشور فرستاده می شود.
تقی زاده با اشاره به اینکه در تلاش هستیم تا ذخایر کالاهای پروتئینی 
برای روزهای پایانی سال و ماه مبارک رمضان به حد مطلوب برسد، 
اضافه کرد: از ابتدای سال تاکنون ۵۰ هزار تن گوشت قرمز و گوشت 

مرغ منجمد به این بندر وارد و به سراسر کشور ارسال شده است.

***
خط گردشگری دریایی بندرعباس به 

جزیره هنگام راه اندازی می شود

صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل  من-  هرمزگان 
دریایی  گردشگری  خط  استان،  در  بار  اولین  برای  گفت:  هرمزگان 

بندرعباس به جزیره هنگام راه اندازی می شود.
محمد محسنی اظهار کرد: با هماهنگی و همکاری منطقه آزاد قشم و 
سازمان بنادر و دریانوردی، خط دریایی بندرعباس به جزیره هنگام در 

قالب تورهای گردشگری راه اندازی می شود. 
دریا  شرکت  توسط  گردشگری  تورهای  این  اینکه  به  اشاره  با  وی   
مسافران  افزود:  می شود،  انجام  استان  در  بار  اولین  برای  هرمز  سفر 
خدمات  دفاتر  به تمامی  مراجعه  با  می توانند  علاقه مند  گردشگران  و 

مسافرتی استان این تور را تهیه کنند.
و  فرهنگی  برنامه های  گردشگری،  تور  این  در  داد:  ادامه  محسنی   
برای مسافران و گردشگران اجراشده و ظرفیت های ساحلی  موسیقی 
و دریایی توسط افراد مسلط به مقوله دریا به گردشگران توضیح داده 

می شود. 
اظهار  هرمزگان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل   
با  گردشگران  آشنایی  بر  علاوه  دریایی  تورهای  برگزاری  داشت: 
توسعه  و  گردشگری  جذب  استان،  دریایی  و  ساحلی  ظرفیت های 

گردشگری استان را به دنبال دارد.

خبر

اعطای نشان ویژه مدیر ارشد 
تعالی گر ارتباطی به مدیرعامل شرکت 

نفت ستاره خلیج فارس

نفت  شرکت  مدیرعامل  تعالی گری  و  توفیقات  پاس  به  من-  هرمزگان 
ارتباطی به وی اعطا  تعالی گر  ارشد  ستاره خلیج فارس، نشان ویژه مدیر 

شد.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره خلیج فارس، در 
نهمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی ایران، نشان ویژه مدیر 
ارشد تعالی گر ارتباطی به پاس توفیقات و تعالی گری مدیرعامل شرکت 

نفت ستاره خلیج فارس به علیرضا جعفرپور اعطا شد.
همچنین در این آیین که با هدف سوق دادن روابط عمومی ها به سمت 
یک  استانداردهای  با  آن ها  انطباق  و  فعالیت ها  کیفیت  ارتقاء  سرآمدی، 
روابط عمومی سرآمد در ابعاد ساختاری، کارکردی و محتوایی برگزار شد، 
از روابط عمومی های برتر کشور با اهدای تندیس بلورین، سیمین و زرین 

تقدیر به عمل آمد.
در ادامه این آیین پس از ارزیابی روابط عمومی های برتر کشور بر اساس 
EFQM در روابط عمومی، شامل ۹ معیار  تعالی تخصصی شده  مدل 
بنیادین سرآمدی و ۸۱ شاخص فرعی، روابط عمومی های سرآمد در سه 

سطح زرین، سیمین و بلورین معرفی شدند.
پس از اعلام بیانیه هیئت داوران، روابط عمومی شرکت نفت ستاره خلیج 
مدل  براساس  سرآمدی  مسیر  و طی  سرآمدی  به  تعهد  دلیل  به  فارس 
عنوان  به  ستاره   ۴ کسب  و  ارزیابان  و  ممیزان  آرای  طبق   QMPR
به  نیز  جشنواره  این  زرین  تندیس  و  شد  معرفی  سرآمد  عمومی  روابط 
علیداد واحدی مدیر روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره خلیج 

فارس اعطا شد.

***
مدیرکل شیلات هرمزگان خبر داد:

رشد ۲۰ درصدی صید انواع تن 
ماهیان در آب های دور هرمزگان

ماهیان  تن  انواع  صید  گفت:  هرمزگان  شیلات  من-مدیرکل  هرمزگان 
در آب های دور هرمزگان امسال 2۰ درصد بیشتر از مدت مشابه پارسال 

است.
کرد:  عنوان  بندرعباس،  منتخبین صیادان  با  نشست  در  ساسان صادقی 
دور  آب های  در  ماهیان  تن  انواع  تن  هزار   ۱3 تاکنون  سال  ابتدای  از 

هرمزگان صید شده است.
وی با بیان اینکه ۸2 فروند شناور صیادی در آب های دور هرمزگان فعال 
است که از این شمار حدود ۶2 فروند در شهرستان سیریک، و بقیه در 
شهرستان های جاسک، قشم، میناب و بندرعباس فعالیت می کنند، اظهار 
در  ماهیان  تن  انواع  تن   ۱2۰ و  هزار  یازده  از  بیش  گذشته  سال  کرد: 

آب های دور هرمزگان صید شده است.
شناورهای  صید  تخلیه  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
آب های دور در شهرستان سیریک نیز برای هزار و ۶۵۰ نفر به صورت 
مستقیم شغل ایجاد کرده است، عنوان کرد: بیشترین گونه های صید شده 

ماهی هوور مسقطی، گیدر، هوور، زرده، مارلین و گالیت است.
 2۰۰ حدود  آینده  روزهای  در  کرد:  اضافه  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
فروند شناور آب های دور و قایق صیادی به ناوگان صید و صیادی استان 
اشتغالزایی  نفر  برای هزار و ۷۵۰  افزوده می شود که  در سواحل مکران 

می شود.

***
آغاز طرح ویژه نظارت نوروزی و ماه 

مبارک رمضان در هرمزگان

حکومتی  تعزیرات  شعب  امور  در  اجرایی  من-معاون  هرمزگان 
ماه  و  سال  پایانی  روزهای  نظارت  ویژه  طرح  گفت:  هرمزگان 

مبارک رمضان در هرمزگان آغاز شد.
محمد حمزه راد در جمع خبرنگاران، افزود: در این طرح بر گران 
نکردن  ارائه  و  قیمت  نکردن  درج  تقلب،  فروشی،  کم  فروشی، 

صورت حساب در واحدهای صنفی نظارت می شود.
اینکه در این طرح بر واحدهایی مانند رستوران  با اشاره به  وی 
ها، هتل ها، مراکز عرضه گوشت و مرغ، آجیل، شیرینی، خشکبار 
و مراکز عرضه بلیط هواپیما و قطار نظارت می شود، عنوان کرد: 
این طرح با مشارکت بیش از ۵۰۰ بازرس تا ۴ اردیبهشت سال 

آینده ادامه دارد.

خبـر

و  سازی  کشتی  مجتمع  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
مجموعه  در  فعالیت  گفت:  ایران  فراساحل  صنایع 
قوانین و مقررات کشور است  تابع  اقتصادی و صنعتی 

و باید همه به تعهدهای خود پایبند باشیم.
 سلمان ضربی درجمع خبرنگاران در واکنش به اتفاقات 
مراکز  همه  در  کرد:  اظهار  ایزوایکو،  مجموعه  در  اخیر 
پرداخت  را  پیمانکاران  حقوق  ماهه  سه   کشور  صنعتی 
می  کنند که در گذشته در این مجتمع ظرف مدت 2 ماه 
داشته  وجود  ذهنیت هایی  گذشته  در  می شود،   پرداخت 
که تاخیر ایزوایکو در پرداخت حقوق ها چهار ماه است 
اما از زمانی که مسوولیت این مجموعه را پذیرفته ام این 

اتفاق رخ نداده است.
و  که حقوق  است  این  بر  تمام تلاش  کرد:  تاکید  وی 
مزایای همه، پیمانکار، کارگر، کارشناس و تکنسین در 

زمان مناسب پرداخت شود.
ضربی در ادامه به تغییرات مدیریتی اشاره کرد و افزود: 
آنها  می شناسیم.  رسمیت  به  را  رسانه  توان  و  قدرت 
می توانند  ها  رسانه   که  آرامشی  هستند،  مدار  اخلاق 
یک  مدیرعامل  از  کنند  ایجاد  صنعتی  های  محیط   در 
این  به  کمک  همه  وظیفه  و  نیست  کمتر  مجموعه 

آرامش است.
وی اضافه کرد: تغییر و تحول در مجموعه های صنعتی 
و تولیدی روندی عادی و طبیعی است، لذا هر کدام از 
مواجه  شغلی  تغییرات  با  خود  خدمت  مدت  در  مدیران 

می  شوند.
مدیرعامل ایزوایکو با اشاره به این جابجایی ها، عنوان 
مدتی  که  همکاران  از  یکی  اخیر  مورد  یک  در  کرد: 
منتقل  مجموعه  این  به  دستگاهی  از  مامور  به صورت 
ماموریت  پایان  به  توجه  داشتند،با  همکاری  ما  با  و 
شان،تشخیص بنده این بود که شخص دیگری،بیشترمی 
تواند به بنده کمک کند و ایشان هم به پایان ماموریت 
نزدیک شده بود از ایشان دعوت کردم و خواهش کردم 
که در واقع پایان ماموریتشان را داشته باشند به دستگاه 
مربوطه هم اعلام کردیم آنها هم پذیرفتند و قرار شد 

یکی از همکاران بسیار باسابقه ما در این مجتمع در آن 
بخش به ما کمک کنند طی چند روز آینده پس از کسب 

استعلامات مربوطه جایگزین ایشان خواهند شد.
وی درخصوص تجمعات اخیر در این مجموعه صنعتی، 
یادآورشد : روز بعد از این تجمعات با نمایندگان کارگران 
در کمیته انضباطی مجتمع و نماینده کارگران در کمیته 
همه  که  کردیم  برگزار  ای  جلسه  بندی  طبقه  طرح 
نمایندگان کارگران اعلام کردند از این تجمع بی اطلاع 
بودند و برنامه ریزی شده از سوی نمایندگان کارگران 
در  تجمع  این  جزییات  درتشریح  ضربی  است.  نبوده 
ورودی مجتمع، خاطرنشان کرد: دو تن از همکاران ما 
که نه بنده و نه معاونین آنها را ندیده و نمی شناسیم 
به صورت برنامه ریزی شده از قبل تلاش کردند درب 
مجتمع را ببندند و از ورود سرویس ها در ساعت کاری 
به مدت ده دقیقه که در این ده دقیقه ۱۵۰۰ نفر وارد 
مجتمع می شوند جلوگیری کنند و برای ورود سرویس 
کارکنان مزاحمت ایجاد کنند. این مزاحمت باعث ایجاد 
همکاران  شد.  مجتمع  ورودی  در  شلوغی  و  ترافیک 
بندرعباس  شهر  مرکز  مسیر  طولانی  مدت  که  ما 

خودروها  از  بودند  بوس  مینی  و  دراتوبوس  مجتمع  تا 
بررسی های  و چنین تجمعی شکل گرفت.  پیاده شدند 
مزاحمتی  تجمع  یک  تجمع  این  که  می دهد  نشان  ما 
بوده و بسیاری از همکارانی که پشت درب متوقف شده 
این  از  بسیاری  و  نداشتند  را  تجمع  انجام  قصد  بودن 
همکاران با ما همراه هستند ممکن است وقتی تجمعی 
هایی  درخواست  و  نیازها  یک سری  آید  می  وجود  به 
نیز به صورت انفرادی مطرح شود که بخشی از آنها در 
گوشه و کنار مطرح می شد و مواردی که مطرح شده را 
قابل پیگیری می دانیم و آنچه را که از نمایندگان واقعی 
کارگران و قاطبه همکاران خودمان شنیدم و اطلاعات را 
جمع آوری کردم هیچکدام قصدی برای تجمع نداشتند.
نیروهای  از  نفر  تا ۶۰  اضافه کرد: در مجموع ۵۰  وی 
انتظاراتی  و  خود  کارفرمای  با  اختلافی  ما  پیمانکاری 
نگران وضعیت شغلی  و  داشتند  به جنبه حمایتی  ما  از 
رفع  مشکل  دادیم  انجام  که  مذاکراتی  با  بودند.  خود 
آمد  وجود  به  اتفاق  این  از  بعد  ما  معاون  شد.جابجایی 
و یکی از تصمیماتی که در واقع باعث شد که بنده به 
مورد  در  انجام شود  جایی  جابه  این  که  برسم  قطعیت 

عدم اطلاع رسانی و عدم برخورد در حین حادثه ای که 
به وجود می آید توسط افراد مسئول است و علیرغم همه 
احترامی که به همه همکاران می گذارم اگر ما، درد افراد 
که در تجمع هستند را ندانیم و حرف هایشان را گوش 
نکنیم متاسفانه باعث تشدید تجمعات می شود که نیاز 
که  دوستانی  با  و  کنیم  پیدا  جمع حضور  این  در  است 
احتمالًا نیاز به توضیحات داشته اند مشورت کنیم موارد 

را مطرح کنیم تا مشکلات مرتفع شود.
توانم  می  جرات  به  کرد:  تصریح  ایزوایکو  مدیرعامل 
با خود بنده  ارتباط نزدیکی  از کارگران  بگویم بسیاری 
بودم  مدیر  که  مقطعی  در  را  آنها  از  بسیاری  که  دارند 
جذب کرده ام اکثر آنها انسان هایی منصف و پرتلاش 
جهت  به  اندک  عده ای  متاسفانه  اما  هستند  کار  پر  و 
وجود  به  آنجا  در  که  از جوی  فضای عمومی  تحریک 
این  آرامش  که   داشتند  قصد  و  کردند  سواستفاده  آمد 
مجموعه صنعتی را به هم بریزند شاید تا حدی موفق 

شدند. 
ضربی ادامه داد: ببینید چه کسانی بر این ها دست زدند. 
هر  که  کردند  ثابت  را  موضوع  این  بیگانه  های  شبکه 
پیشرفت در این مملکت برای آنها با موجی از ناراحتی 
باید بفهمیم که چه  و نگرانی همراه خواهد بود که ما 
کسی از کار ما رضایت دارد آیا مسئولین ما زحمتکشان 
یا  و  اتفاقات خوشحال می شوند  این  از  ما  مردم  و  ما 
بیگانگانی که همواره دوست ندارند آرامشی که در این 
مملکت حاکم است را تماشا کنند و قصد سوء استفاده از 
این تجمعات را دارند. به هر حال وقتی به واکنش های 
اینگونه  های  کنیم جهت  می  نگاه  حوادث  این  از  بعد 

اقدامات را می توانیم مشخص کنیم. 
قدم  راه  این  در  که  کسی  هر  گفت:  پایان  در  ضربی 
برمی دارد به طور قطع دوست دار نظام و ایزوایکو است، 
نیاز  که  رسانه ها  سوال های  تمام  به  حاضریم  بنابراین 
است اطلاعاتی را منعکس کنند شفاف و در فضای آرام 

صنعتی پاسخ دهیم.

هرمزگان من- مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و 
ویژه اقتصادی گفت: مناطق ویژه اقتصادی و مناطق آزاد برای توسعه کشور فرصت 

محسوب می شوند.
حجت الله عبدالملکی، در نشست مدیران عامل مناطق ویژه اقتصادی کشور که در 
فلزی خلیج  اقتصادی صنایع معدنی و  بندرعباس و در سالن جلسات منطقه ویژه 
فارس برگزار شد،اظهار کرد: دولت سیزدهم و شخص رئیس جمهور براستفاده بهینه 

از این فرصت و ظرفیت برای توسعه کشور تاکید دارند.
عبدالملکي افزود: اگر نارضایتی در این حوزه نیز وجود دارد به دلیل آنست که از این 

ظرفیت ها بطور کامل استفاده نشده است .
وي با بیان اینکه  بخش بزرگی از قدرت اقتصادی کشور چین به دلیل رونق مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادي است، گفت: توجه به این مناطق در ادبیات انقلاب اسلامی جا 
دارد و حتی در بند۱۱ سیاستهای ابلاغی مقام معظم رهبری درباره اقتصاد مقاومتی 

نیز این موضوع مورد تاکید قرار گرفته است .
مشاور رئیس جمهور، مردمی و جهانی کردن مناطق آزاد و ویژه اقتصادي را رویکرد 
مردم  سرمایه گذاران،  و  اقتصادی  فعالان  کرد:  تشریح  و  خواند  سازمان  این  جدید 
بومی و همچنین مردم کل کشور باید از منافع این مناطق منتفع شوند و این انتفاع 

را حس کنند.
عبدالملکي خاطرنشان کرد: تکمیل کردن زیرساخت های نرم و سخت بین المللی، 

جذب سرمایه گذار خارجی، ایجاد الگوهایی برای عرضه در سطح بین الملل و ایجاد 
مناطق ویژه و آزاد مشترک با سایر کشور ها را در بعد جهانی کردن دنبال می کنیم.

ادامه داد: مناطق ویژه اقتصادي در اشتغال، تولید و صادرات نقش بی بدیلی  وی 
دارند و به همین علت باید از عملکرد این مناطق تقدیر و تشکر کنیم.

دبیر شورایعالي مناطق آزاد تجاري_صنعتي و ویژه اقتصادي، با بیان این که تمامی 
قرار  بررسی  این نشست مورد  در  از سوی مدیران عامل حاضر  موارد مطرح شده 
خواهد گرفت، افزود: کار ما در دبیرخانه شورایعالي، حل دغدغه های مدیران برای 

پیشبرد امور است.
عبدالملکي تصریح کرد: هم افزایی و کار مشترک باید صورت گیرد چرا که همه ما 
متعلق به یک مجموعه هستیم و در صورت کار تیمی نتایج بهتری کسب خواهیم 
کرد. وي در پایان بر موضوع دانش افزایی مدیران عامل مناطق ویژه اقتصادی نیز 
تاکید کرد و گفت: جذب سرمایه گذار خارجی باید به صورت جدی و با آماده کردن 

بسته سرمایه گذاری پیگیری شود.

* رفع چالش ها با هدف اشتغال زایی و توسعه
سرپرست منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس خواستار هم فکری 
در جهت رفع چالش ها شد و افزود: در شرایط فعلی باید از تمامی ظرفیت های موجود 
در مناطق ویژه در جهت جذب سرمایه گذار و ایجاد توسعه در منطقه ویژه اقتصادی 

خلیج فارس استفاده کنیم.
حجت  ریاست  به  که  کشور  ویژه  مناطق  مدیران  نشست  در  داستانی  کامران 
عبدالملکی، مشاور رئیس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی 
برگزار شد،  فارس  اقتصادی خلیج  ویژه  منطقه  در سالن  جلسات  اقتصادی  ویژه  و 
از قطب های اصلی کشور در واردات و صادرات است  عنوان کرد: هرمزگان یکی 
و هم اکنون ۱۴ هزار نفر به صورت مستقیم در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس 

در حال فعالیت هستند.
وی منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس را یکی از مهم ترین مناطق ویژه کشور خواند 
و افزود: با توجه به سیاست های سازمان ایمیدرو به عنوان سازمان بالادستی، کار و 
تلاش در این منطقه عظیم اقتصادی ادامه دارد و ما به دنبال تحقق چشم انداز ۱۰ 

میلیون تن فولاد با اجرای طرح های توسعه ای هستیم.
از  باید  فعلی  در شرایط  داشت:  بیان  فارس  اقتصادی خلیج  ویژه  منطقه  سرپرست 
ایجاد  و  گذار  سرمایه  جذب  در جهت  ویژه  مناطق  در  موجود  ظرفیت های  تمامی 

توسعه در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس استفاده کنیم.
وی در پایان خواستار همفکری برای رفع چالش های موجود شد و تاکید کرد: ایجاد 
راهبری  با  امیدوارم  و  دارد  قرار  ما  اولویت  در  توسعه ای  مبانی  به  توجه  و  اشتغال 
دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی در تحقق این 

اهداف تسریع شود.

ناگفته های مدیر عامل ایزوایکو؛

مشاور رئیس جمهور مطرح کرد: 

هرمزگان من- رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان 
گفت: سایز میگوهای تولیدی هرمزگان مطلوب دنیا است و حتی قادر به 

تولید انبوه در سایزهای مختلف هستیم.
در جمهوری  ایران  اسلامی  با سفیر جمهوری  نشست  در  محمدرضا صفا 
با تاکید بر لزوم تقویت، تحکیم و توسعه روابط تجاری استان  قزاقستان، 
مهم  قطب  عنوان  به  هرمزگان  استان  کرد:  اظهار  قزاقستان،  کشور  با  ما 
و  کشاورزی  محصولات  انواع  تولید  با  و  سال  طول  در  کشور  کشاورزی 
باغی خارج از فصل و همچنین داشتن ظرفیت دروازه های صادراتی، نقش 

راهبردی در رونق تولید و اقتصاد کشور دارد.
وی افزود: شهرستان های بندرعباس، حاجی آباد، میناب و رودان از مناطق 
مهم تولید محصولات گلخانه ای در هرمزگان است که سالانه ۵۰ درصد 
از محصول برداشت شده از سطح گلخانه های استان به کشورهای حاشیه 

خلیج فارس، روسیه و آسیای میانه صادر می شود.
اقلیمی و آب و هوایی در استان هرمزگان به گونه  بیان کرد: شرایط  صفا 

ای است که تغییرات فصولی همچون زمستان و تابستان تاثیر چندانی در 
فعالیت های زراعی کشاورزان ندارد و کشاورزان در هر زمانی که اراده کنند، 
می  توانند دست به کشت محصولاتی بزنند که دیگر استان ها امکان کشت 
آن ها را ندارند و بر همین اساس این استان به بهشت کشاورزی خارج از 

فصل در سطح کشور شهرت یافته است.

تصریح کرد:  هرمزگان،  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
سایز  و  می شود  انجام  هرمزگان  در  میگو  برداشت  تن  هزار   2۰ سالانه 
میگوهای تولیدی هرمزگان مطلوب دنیا است و حتی قادر به تولید انبوه در 

سایزهای مختلف هستیم.
و  تخلیه  مناسب  امکانات  بودن  دارا  دلیل  به  بندرعباس  کرد:  اضافه  صفا 
به  را  کشور  ترانزیت  سهم  بیشترین  رجائی  شهید  مهم  بندر  و  بارگیری 
این مهم  به  با توجه  بازرگانی هرمزگان  اتاق  خود اختصاص داده است و 
اندازی کرده است. وی  راه  تیر خود را طی یک ماه گذشته  بخش کارنه 
بحث  در  ویژه ای  بسیار  تاکید  هرمزگان  بازرگانی  اتاق  خاطرنشان کرد: 
مبادلات بین المللی و شناساندن ظرفیت های استان هرمزگان در مباحث 
اقتصادی به کشورهای هدف دارد و تاکنون با اتاق های بازرگانی کشورهای 
متعددی ارتباط برقرار کرده و دستاوردهای بسیار خوبی نیز به دنبال داشته 
است و امید است کشور قزاقستان نیز بتواند از ظرفیت های طلایی استان 

هرمزگان در راستای گسترش مراودات تجاری خود استفاده کند.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان:

سایز میگوهای تولیدی هرمزگان مطلوب دنیاست

از حواشی تغییرات مدیریتی تا پرداخت به موقع حقوق نیروها

مناطق ویژه اقتصادي فرصت توسعه کشور
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هرمزگان من- به همت بسیج رسانه هرمزگان، جمعی از خبرنگاران این استان در قالب تور رسانه ای 
اردوی راهیان پیشرفت از سایت منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان بازدید کردند.

اصحاب رسانه استان هرمزگان به همراه جلالی رییس سازمان بسیج رسانه استان در سفر سه روزه 
ضمن گفتگو با مسئولان این شرکت و پیمانکاران پروژه ها، از نزدیک در جریان پروژه های زیرساختی 

و سرمایه گذاری منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان قرار گرفتند.
پارسیان در جمع خبرنگاران گفت:  بر  انرژی  سیدعلی اصغر علامه، مدیرعامل شرکت توسعه صنایع 
بعضی  از افراد به این دلیل که کاری انجام ندادند یا می خواهند از نقد جلوگیری کنند، خود را در معرض 

خبرنگاران قرار نمی دهند.
وی در ادامه با بیان اینکه بعضی از افراد شایعه پراکنی می کنند، بیان داشت: این نشست های خبری 

کمک می کند تا واقعیت ها را شفاف بیان کنیم.
مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان در خصوص پروژه ها اظهار کرد: طبق وعده های خود 
پروژه ها در حال انجام است و می توانید پیشرفت کار را ببینید. پروژه هایی نیز آماده داریم که در فرصتی 
مناسب به حضور مسئولین کشور افتتاح خواهد شد. در سال ۱۴۰۱ ما برخی از پروژه ها که رها شده 

بودند را دوباره احیا کردیم و به طور موقت تحویل دادیم.
علامه همچنین به تشریح عملکرد این شرکت در حوزه مسئولیت های اجتماعی پرداخت و گفت: در 
زمینه های ورزشی، درمانی و اجتماعی تا جای ممکن سعی خود را کرده ایم که به مردم خدمت کنیم. 
یکی از درخواست ها در خصوص ساماندهی کنترل سیلاب شهرستان بود، که اعتبار آن تامین شد، برخی 
موانع در مسیر پروژه قرار گرفت که در حال رفع این موانع هستیم و به زودی پروژه به اتمام خواهد 
رسید. همچنین مسئله ی جاده بین دو روستای پر رفت و آمد برای مردم بسیار مطرح بود که اعتبار 
پروژه تامین شده و در حال حاضر در مراحل طراحی قرار داره و در سال ۱۴۰۲ این پروژه آغاز می شود.
 وی افزود: در خصوص ایجاد اشتغال به استاندار این قول را دادم که برای ۱۰۰۰ نفر اشتغال ایجاد 
به طوری طراحی شده  این سامانه  نفر در سامانه رصد ثبت کردیم،  کنیم، در سال ۱۴۰۱ ما ۱۰۱۰ 
است که ریاست جمهوری، اداره کار و استاندار این سامانه را رصد می کنند. توجه داشته باشید که این 

آمار برای افرادی است که در سامانه ثبت شده اند. شغل های بسیاری دیگر نیز ایجاد شده، و ما به قول 
خود عمل کردیم.

علامه ادامه داد: دوستان دیگر و مدیرانی که در دولت قبل مسوولیت داشتند هم بیایند به رسانه ها اعلام 
کنند چه اقدامی انجام داده اند، قصد بازگشت به گذشته را ندارم بلکه می خواهم کارهای انجام شده از 

روز برعهده گرفتن مسوولیت این منطقه را بیان کنم.

وی عنوان کرد: فقط کارها را صورتجلسه می کردند اما انجام نمی دادند، فیبرنوری چه کار سختی بوده 
که باید سه سال در گمرک معطل می ماند.

مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب گفت: برق رسانی به بندر پارسیان اکنون در 
حال انجام است، آیا این منطقی است و مگر می شود به بندر برق رسانی نشده باشد! در صورتی که اول 

باید برق و آب به یک منطقه اقتصادی و صنعتی رسانده شود.
علامه افزود: اینجا وضعیت وخیمی داشتیم، به عنوان مثال تاریخ قرارداد پیمانکار برق رسانی در روزی 
که مسوولیت را بر عهده گرفتم تمام شده بود، برای کار کردن باید نامه ای از اداره راه گرفته می شد که 

برای آن هم باید فقط سه میلیون تومان پرداخت می شد.
وی ادامه داد: پرسیدم چرا این پول را ندادید که در پاسخ گفتند به تهران نامه زده ایم و هنوز انجام نشده 
است، یعنی یکسال طرحی را معطل نامه ای گذاره بودند که تنها سه میلیون تومان پول می خواسته است.
بنا به گفته مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب، این یعنی بی خیال ترین انسان 
روی کره زمین باید اینجا مدیریت کند، معطلی یک طرح عمرانی در کشور به معنای خسارت و تضییع 

بیت المال است.
 علامه بیان کرد: این ضعف مدیریت که اظهر من الشمس است، اگر انسان دلسوز باشد خودش پول 
را می گذارد و کار را جلو می برد، این یعنی آنکه، آن فرد بدون هیچ دغدغه ای بوده است و اگر ذره ای 

عِرق ملی و وجدان کاری وجود داشت این اتفاقات رخ نمی داد.
وی تاکید کرد: همه طرح هایی که در این منطقه معطل مانده بودند همین مشکل را داشته اند، به عنوان 
مثال باید صورتجلسه ای می شد و فاصله حمل تغییر می کرد و این مساله نباید سه سال یعنی از ۱۳۹۷ 

تا ۱۴۰۰ طول بکشد، الآن آن را تمام کرده ایم.
و مشکل های  تورم  دارای  مدیر کشوری که  پارسیان گفت:  برَ  انرژی  ویژه صنایع  منطقه  مدیرعامل 
اقتصادی است نباید بی خیال باشد و بسیاری از ضربه هایی که خوردیم به خاطر بی خیالی عده ای از 

دوستان بوده است.
علامه با مقایسه عملکرد ۲ سال گذشته با سال های قبل تر، گفت: همه طرح هایی که امسال و سال 
گذشته اجرا شد ابلاغیه سال ۱۳۹۶، ۲۳۹۷، ۱۳۹۸، ۱۳۹۹ بوده که یعنی تامین مالی انجام شده است، 
انجام شده و  تامین مالی  ابلاغ می کند یعنی  ابتدای سال  را در  ایمیدرو طرحی  اصولا وقتی سازمان 

باید کار را آغاز کرد.
وی افزود: آن زمان مشاور بودم و به خاطر دارم در نشست ها خواهش می کردیم طرح ها را اجرا کنند 

چون پول ها بازگشت می خورد.

مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب ابراز کرد: ۳۰ طرح اجرا کردم که می توان 
نشانی، گمرک،  آتش  اورژانس،  احداث  عملیات  از  توان  می  مثال  عنوان  به  و  کرد  مشاهده  را  آن ها 

ساختمان اداری، شهرک پردازش اشاره کرد.
وی بیان کرد: یعنی توانستیم در زمانی کمتر از ۲ سال اسکله ها را آماده کنیم، از سال ۸۶ تا ۱۴۰۰ 
این ۲ سال ۱۲ هزار متر ساختمان ساخته شده و درحال  اما در  بود  کل فضای ساختمانی 5۰۰ متر 

ساخت است.
مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب ابراز کرد: ساختمان های مورد نیاز بندر ساخته 

شده یا درحال ساخت بوده و تا چند ماه آینده برای بهره برداری آماده می شود.
 علامه گفت: عملیات اجرایی افزون بر ۳۰ طرح زیر ساختی با یکهزار و 5۰۰ میلیارد تومان اعتبار شروع 
شده که بسیاری از این ها به بهره برداری رسیده است امسال پنج طرح تحویل موقت شد که برخی 

سال قبل کلنگ زنی شده و برخی از سال های قبل مانده بودند.
وی ادامه داد: در حوزه سرمایه گذاری تمامی سرمایه گذاران که زمین در اختیارشان قرار گرفته است و با 

آنها قرارداد داریم یا کار را شروع کرده اند یا کارهای مقدماتی را آغاز کرده اند.
وی همچنین بیان کرد: در حوزه مسوولیت های اجتماعی در این ۲ سال کنار مردم بودیم که از روز 
اول ۲ خواسته داشته اند که یکی کنترل سیلاب بود که بخشی از طرح به دلیل فوری بودن با گرفتن 

پیمانکار آغاز شده است.
که  دارد  وجود  موانع  برخی  کرد:  تصریح  جنوب  پارسیان  بر  انرژی  صنایع  توسعه  شرکت  مدیرعامل 
امیدواریم زودتر حل شود تا طرح به سرعت ادامه یابد، این طرح ۱۳ تا ۱۴ سال بر زمین مانده بود و 

تکمیل آن حدود یکهزار میلیارد تومان هزینه خواهد داشت.
علامه بیان کرد: مطالبه دوم تعریض راه کوشکنار به دشتی بود که اکنون در مرحله طراحی است و 

سال آینده آغاز خواهد شد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به انتصابات در منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارسیان پرداخت و 
گفت: شرکت دولتی هستیم و جذب شرکت دولتی شدن، ساز و کار خاص خود را دارد و استخدام دولتی 

نداشته ایم و قانون اجازه آن را نمی دهد.
مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب تاکید کرد: هیچ دخالتی از طرف هیچ شخصی 
در انتصابات نداشته ایم و تنها خواسته مسوولان همچون استاندار، نمایندگان مردم در مجلس شورای 

اسلامی و سازمان ایمیدرو، کار کردن برای این منطقه بوده است

علامه خاطر نشان کرد: برخی افراد گاهی قصد دارند انتخابات مجلس شورای اسلامی را از الآن آغاز 
کنند و به خاطر همین با بی انصافی عده ای را متهم می کنند.

 وی افزود: نماینده مجلس شورای اسلامی نماینده مردم است و این نمایندگی مختص یک نقطه و 
استان نیست، همینجا نامه از نماینده ای از شمال کشور دارم که این سفارش نیست.

علامه عنوان کرد: نماینده های مردم در مجلس شورای اسلامی روزی یکصد ارباب رجوع دارند که 
شغل می خواهند، حداقل کاری که نماینده می تواند انجام بدهد نامه زدن است که در آن ذکر می کنند 

فلان فرد مراجعه کرده و چنین توانمندی دارد و اگر کار دارید می توانید از این فرد استفاده کنید.
مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب ابراز کرد: این عرف از ابتدای انقلاب اسلامی 
در کشور وجود داشته است حتی نماینده غرب هرمزگان به مخالف خود نامه داده است، درشت کردن 

این موارد خارج از عرف و اخلاق است. 
علامه یادآور شد: فرد بیکار جویای کار به همه جا مراجعه می کند، نماینده هم تماس می گیرد که کاری 
هست فلان شخص شاغل شود، اما این به معنای فشار آوردن نیست که حتما باید فلانی را سر کار 
ببرید. وی افزود: ۹۰ درصد کسانی که در این منطقه شاغل شده اند بدون نامه هیچ نماینده ای بوده 
است، کل خواسته نماینده غرب هرمزگان هم این است که منطقه ویژه و پارسیان متحول شود و در 

هیچ انتصاب و رفت و دخالت نکرده اند.
مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب ابراز کرد: کسی که بخواهد به دروغ کاری را 
به انجام برساند به نتیجه نخواهد رسید، به کسانی که شایعه سازی می کنند توصیه می کنم بیایند کنار 

هم قرار گیریم و استان را توسعه دهیم.
بنا به نظر علامه، پشت پرده این گونه سخنان انتخابات مجلس شورای اسلامی و مخالفت های شخصی 
است و یکی از گله های ما این است که برخی بدون اطلاع، مطلبی را منتشر می کنند، بعضاً می خواهند 

انتخابات مجلس را از اکنون آغاز کنند و شیطنت می گویند.
 وی در بخش دیگری از سخنان خود ضمن قدردانی از رسانه ها، بیان کرد: به اندازه کافی رسانه های 
تخریب گر داریم و تکلیف رسانه هایی که در خارج از کشور نشسته اند مشخص است، گاهی موضوع 

دروغی توسط کسانی که خود را خبرنگار می نامند در سطح رسانه پرداخته می شود.
 مدیرعامل شرکت توسعه صنایع انرژی بر پارسیان جنوب افزود: این گونه نشست ها کمک می کند 
واقعیت ها بیان و مسایل شفاف شود، هرگاه رسانه تقاضا کرده حاضر شده و صحبت کرده ایم اما برخی 
از حوزه خبرنگاری خارج شده و سواستفاده می کنند، کسانی که علیه این منطقه دروغ پردازی می کنند 

را به خداوند واگذار می کنیم.
 علامه بیان کرد: وجود رسانه های منصف و منتقد، نعمت است و شاید اگر همین نقدها نباشد نتوانیم 

به خوبی حرکت کنیم.
 تیم رسانه ای هرمزگان در بدو ورود از پروژه های دو کارخانه بچینگ در شهرک پردازش، اورژانس، 
آتش نشانی، ساختمان اداری، ساختمان و انبار گمرک، ۲ باسکول، آبشرین کن ۷5۰ هزار مترمکعبی در 
روز، بندر شامل سه پست اسکله، گره ترافیکی، مجتمع پتروشیمی سروش انرژی، محل احداث پارک 
متانول منطقه ویژه اقتصادی انرژی بر پارسیان بازدید کردند و در جریان روند پیشرفت فیزیکی این 

پروژه ها قرار گرفتند.
 منطقه ویژه اقتصادی پارسیان به دلیل قرارگیری در ۴۰ کیلومتری عسلویه و ۱۷ کیلومتری فرودگاه 
عسلویه، نزدیکی به مخزن گازی پارس جنوبی، یکی از مناطق ویژه منحصر بفرد در سطح کشور است 

که در محل اتصال سه استان هرمزگان، بوشهر و فارس قرار گرفته است. 

ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
این  در  غول پیکر  نفت کش  فروند  یک  تنی   ۷۵ پروانه  تعمیر  از  )ایزوایکو( 

مجتمع خبرداد.
 سلمان ضربی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: برای نخستین بار تعمیر 
تخصصی پروانه ۷۵ تنی یک فروند نفت کش غول پیکر )VLCC( که یکی از 
بزرگترین کشتی های موجود در دنیا محسوب می شود، به دست نیروهای 
متخصص داخلی ایزوایکو درحال انجام است. تعمیر پروانه این نفتکش۳۰۰ 
با نام ناشا که ۳۳2 متر طول دارد 4۰ روز طول می کشد. این  هزار تنی 

نفتکش قابلیت جابجایی 2 میلیون بشکه نفت را دارد.
وارد  آینده  سال  در  تعمیر  برای  کشتی  نوع  این  از  فروند  افزود:1۷  وی 

مجموعه ایزوایکو خواهدشد.
بزرگ،  مجموعه  این  متخصصان  توانمندی  بر  تاکید  با  ایزوایکو  مدیرعامل 
کشتی های  شافت  یاتاقان های  تعویض  و  پروانه  کردن  خارج  کرد:  تصریح 
نمی شد  انجام  ایزوایکو  در  گذشته  در  که  است  کارهایی  محدود  از  بزرگ 
اما امروز این نمونه کارها به همت متخصصان ایرانی برای نخستین بار در 

ایزوایکو درحال انجام است.
از محدود  ایران اسلامی یکی  و  ایزوایکو  به گفته ضربی، مجموعه صنعتی 
کشورهایی است که توان انجام تعمیر پروانه ۷۵ تنی چنین کشتی هایی را 
دارد. تعمیر این کشتی بسیار بزرگ نمونه ای از توانمندی  نیروهای متخصص 

این مجموعه بزرگ است.

مدیرعامل ایزوایکو در ادامه با اشاره به اعمال تحریم ها و تاثیر آن در صنعت 
کشتی سازی، ابراز کرد: بسیاری از توانمندی ها در سایه تحریم ها به  دست 
نیاز  مورد  و  کیفیت  با  دریایی  ورق های  توان ساخت  به  می توان  که  آمده 
کشتی ها، لوله های مورد نیاز، رنگ، کابل، الکترود و اقلام گوناگون مورد نیاز 

برای این صنعت اشاره کرد.
ضربی اضافه کرد: کالاهایی نیز مورد نیاز است که در داخل تولید نمی شود 

اما روش تامین آن ها را فرا گرفته ایم.

این مجتمع صنعتی  وی در بخش دیگری به طرح طبقه بندی مشاغل در 
اشاره کرد و افزود: طرح طبقه بندی مشاغل حدود دو دهه قبل اجرا شده و 
قرار شد مورد بازنگری و اصلاح قرار گیرد اما متأسفانه در 1۰ سال گذشته 
یا در هشت سال اخیر به هر دلیلی هیات مدیره و مدیران نتوانسته بودند 
بازنگری آن را به اجرا بگذارند و براساس سوابق در سال ۹۸ یا ۹6 اصلاح 
وقت  مدیران  اما  بود  قرار گرفته  مدیره  بحث هیات  مورد  کارگران  مقرری 

نتوانسته بودند اصلاح این طرح را اجرایی کنند.
وی ادامه داد:  یکی از مواردی که به صورت پراکنده در یک سال گذشته 

شنیده می شد مساله بازنگری طرح طبقه بندی بود و برخی از همکاران و 
دوستان و نمایندگان کارگران این موضوع را در نشست ها مطرح می کردند 
که پس از بررسی سابقه طرح و انتخاب مشاور آن، بازنگری این طرح در 

ایزوایکو در تابستان سال جاری آغاز شد.
وی ابراز امیدواری کرد؛ اجرای این طرح بتواند بخشی از حق و حقوقی که 
شاید به دلایلی مثل سلیقه های شخصی موجب بروز اختلاف هایی شده را 

یکسان سازی و بی عدالتی را در پرداخت حقوق تا حدودی اصلاح سازد.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( با بیان 
اینکه این مجموعه صنعتی در 1۳ تا 14 ماه گذشته بدون هیچ معوقه ای 
مجموعه  در  فعالیت  گفت:  است،  کرده  پرداخت  را  خود  پرسنل  حقوق 
باید به تعهدهای  تابع قوانین و مقررات کشور است و  اقتصادی و صنعتی 

خود پایبند باشیم.
پرداخت  را  پیمانکاران  حقوق  سه ماهه  کشور  جای  همه  در  افزود:  ضربی 
می کنند که در این مجتمع ظرف مدت 2 ماه پرداخت می شود،  در گذشته 
چهار  ها  حقوق  پرداخت  در  ایزوایکو  تاخیر  که  داشته  وجود  ذهنیت هایی 
ماه است اما از زمانی که مسوولیت این مجموعه را پذیرفته ام این اتفاق رخ 

نداده است.
وی تاکید کرد: تمام تلاش بر این است که چنین چیزی تکرار نشود و سعی 

داریم همه کارکنان در زمان مناسب از مزایایی بهره مند شوند.

سفر خبرنگاران استان به غرب هرمزگان؛

ناگفته های مدیرعامل از آنچه بر منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارسیان گذشت

مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران از موفقیت ها می گوید:

»ایزوایکو«؛ اتکا به توانمندی جوانان ایرانی برای عبور از تحریم ها

در خصوص ایجاد اشتغال به استاندار 
این قول را دادم که برای ۱۰۰۰ نفر اشتغال 
ایجاد کنیم، در سال ۱۴۰۱ ما ۱۰۱۰ نفر در 

سامانه رصد ثبت کردیم.

مدیر کشوری که دارای تورم و مشکل های 
اقتصادی است نباید بی خیال باشد و بسیاری 
از ضربه هایی که خوردیم به خاطر بی خیالی 

عده ای از دوستان بوده است.

هیچ دخالتی از طرف هیچ شخصی در انتصابات 
نداشته ایم و تنها خواسته مسوولان همچون 

استاندار، نمایندگان مردم در مجلس و سازمان 
ایمیدرو، کار کردن برای این منطقه بوده است.


